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Abstract (en)
In order to be able to insert a handle-free chewable teeth cleaning device (1) into the mouth without direct contact by the fingers and to remove it
again, a holder is provided which has a holding part (2) for the manual gripping of the holder and a seat (5, 6) for the teeth cleaning device. These
parts are shaped in such a way that the teeth cleaning device (1) can be removed from its seat directly by the teeth and, after use, can be placed
back on said seat again. The holder can also be shaped as a container with a lid (3) for storing the teeth cleaning device. <IMAGE>

Abstract (de)
Um eine stielfreie, kaubare Zahnpflegevorrichtung (1) ohne direkte Fingerberührung in den Mund einführen und daraus entnehmen zu können,
ist ein Träger vorgesehen, welcher einen Halteteil (2) zum manuellen Erfassen des Trägers sowie einen Sitz (5,6) für die Zahnpflegevorrichtung
aufweist. Diese Teile sind so geformt, dass die Zahnpflegevorrichtung (1) direkt mit den Zähnen aus ihrem Sitz entnommen und nach Gebrauch
wieder darauf aufgesetzt werden kann.Der Träger kann zugleich als Behälter mit Deckel (3) zur Aufbewahrung der Zahnpflegevorrichtung
ausgestaltet sein.
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